
PROTOKÓŁ Nr XLVII/12
z XLVII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 22 października 2012 r.

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz.16:00  w sali konferencyjnej  na  parterze  Centrum
Turystyki i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 10 radnych. Nieobecni: K. Łucki, J. Szuszkiewicz, J. Śliwa, A. Wilgosz, P. Wityk-
Szumna.

Ad  . 1.   Otwarcie     sesji     oraz     powitanie   radnych i   gości  .  

Ad  . 2.   Stwierdzenie     quorum  .  
Przewodniczący Rady Miejskiej –  Krzysztof  Marek  dokonał otwarcia XLVI sesji Rady Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 10 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego
protokołu).
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XLIV sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Rzecznika Dyscypliny
Finansów  Publicznych  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we  Wrocławiu  50-069  Wrocław  ul.  Ofiar
Oświęcimskich 5. 

Ad.3. Ewentualne     zmiany     porządku     obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. Brak uwag.

Ad.4.    Rozpatrzenie     projektu     uchwały     i     podjęcie     uchwały     w     sprawie    zawiadomienia  Rzecznika  
Dyscypliny Finansów Publicznych Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu 50-069 Wrocław ul.
Ofiar Oświęcimskich 5.      

Wnioskodawcą  uchwały  jest  grupa  radnych,  Przewodniczący  przedstawił  projekt  uchwały,
poinformował,  iż  projekt  uchwały wynika z  pisma jakie  Rzecznik  Dyscypliny Finansów Publicznych
przesłał  do biura Rady Miejskiej  w ubiegłym miesiącu.  Pismo to  było  konsekwencją pisma,  które
wysłałem  w  imieniu  Rady  Miejskiej  m.  in.  do  Rzecznik  Dyscypliny  Finansów  Publicznych,  pismo
dotyczyło braku przetargu na wykonanie modernizacji kotłowni w Szkole Podstawowej i trybu z wolnej
ręki jaki został przez organ wykonawczy zastosowany. W konsekwencji tego pisma Rzecznik zobligował
Radę Miejską do podjęcia takiej uchwały i w ciągu 31 dni odesłania do Rzecznika. 

Przewodniczący  poprosił  o  opinię  przedstawiciela  organu  wykonawczego,  następnie  poprosił  aby
zaprotokołować,  iż  w  sesji  nie  uczestniczył  żaden  przedstawiciel  organu  wykonawczego,  który
wyraziłby swoja opinię do projektu uchwały.  
Przewodniczący  wniósł  autopoprawkę  do  projektu  uchwały  i  poinformował  na  czym ona  polega:
wykreśla się m.in. końcową część treści uzasadnienia stanowiącego załącznik do projektu uchwały,
mianowicie  załączniki  czyli  ogłoszenie  o  zamiarze  zawarcia  umowy  i  ogłoszenie  o  udzieleniu
zamówienia gdyż zgodnie z pismem RIO te materiały nie są dowodem w sprawie  i RIO samo będzie
badało ten przetarg z pominięciem tych dokumentów ponadto z uzasadnienia wykreślono również
treść jeśli chodzi o konieczność natychmiastowego wykonania zamówienia, wykreślono treść dotycząca
kotłowni m.in. gdyż jest tu opis, że kotłownia opalana słomą funkcjonowała do czasu pożaru czyli 6 m-
cy i mogła funkcjonować dalej do czasu wykonania, jednakże RIO tutaj wyraźnie daje do zrozumienia
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abyśmy tylko i wyłącznie skupili się w uzasadnieniu nad treścią dotyczącą przesłanek, które nie zostały
spełnione zgodnie z ustawą o przetargach publicznych, w związku z tym też należy tą treść wykreślić,
gdyż nie wyczerpuje treści, która Rzecznika interesuje, i to są zmiany w autopoprawce. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do projektu uchwały. Brak uwag, dyskusję zamknięto.  

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  10  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(9 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 1) przyjęła Uchwałę Nr XLVII/178/12 w
sprawie  zawiadomienia  Rzecznika  Dyscypliny  Finansów  Publicznych  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej we  Wrocławiu  50-069  Wrocław  ul.  Ofiar  Oświęcimskich  5  wraz  z
autopoprawką. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie 
o godz. 16:10 zamknął obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Agata Chwiszczuk          Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

     w Ścinawie
        

Krzysztof Marek
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